
 

  Referat styremøte 1/2024 Nordstrand JFF, 30.01.2024 
 
Til stede:  
Møtet ble arrangert på Teams 
 
Tania Wåge Leporowski 
Erlend Kokaas Kasserer 
Arnfinn Breda 
Martin Plassen 
Geir Åge Smith 
Ole Petter Langholm 
Petter Hauger 
Monica Marsteintrædet 
 
Fraværende:  
 
Liv Anine Imset 
 
 
Agenda: 
 
 

1. Årsregnskap 
Etterslep fra 2022 aversjon fører til et underskudd for aversjon i 2023. 
Teknisk er det et lite overskudd, men det må skjerpes inn at utgifter blir ført på 
rett år. 
Utgifter til jakt i Nord Odalen går også med underskudd.  
Jakt i Nord Odal ble derfor besluttet avlyst for 2024. 
Avtalen med Andekloppa må vi videreføre for å muliggjøre jegerprøver og 
oppskytinger. Underskudd på skytebanen. Vips sjekket underskudd skyldes 
jegerprøve skyting.  
 
Må sette opp nye priser for skytebanen i 2024. 
Martin skal sette opp forslag til priser for det nye hytta 
Styret skal se på muligheten for å arrangere egen jakter 
Ny hytte vil forhåpentlig forbedre inntekten og muligheten for jakt i 2024 

 Martin setter opp ny epost adresse til vår nye jakt hytte. 
 Martin skal gis tilgang for å oppdatere informasjon på facebook. 
 Erlend har gitt beskjed at han ikke ønsker å fortsette som kasserer.  

Med bakgrunn i underskuddet skal oppgavene fordeles mellom formann og 
nestformann. Arnfinn skal sjekke kostnader ved å benytte ekstern regnskaps 
føring. Erlend har meldt at det er snakk om ca 400 bilag pr år.  

  

 



 

2. Rapportering til årsmøtet, skal legges på Google Drive 
Frist for å rapportere er 25. februar 
 

3. Ansvar for båt/fiske tilbud nye jakthytta, markedsføring 
Geir Aage skal tilrettelegge for fisking, lage kart osv.. 
Gjerne arrangere fiskehelger. Kjempe bra tiltak, men av en eller annen grunn ser 
det ut til det kan være vanskelig å få deltakere til å komme. Vi arbeider for at ny 
hytte med fiskevann skal hjelpe på dette. 

 
4. Mat og annet til årsmøtet: 

Monica skal ordne mat til årsmøtet 
https://drive.google.com/drive/folders/1HXFPKDQfIp8U0GdVsjOPcbI-juYpNz1d
?usp=sharing 
Rapportene skal legges på google drive folderen over. 
 

5. Tania skal sjekke verve premier 
 

6. Årsmøte 5. Mars oppmøte kl 17.00 for oss i styret 
 

7. Monica har pågående dialog med kommunen angående smeden. Slik det ser ut 
nå kan det se ut som vi får en ny avtale med kommunen og ny avtale basert på 
en kombinasjon med hest og sau.  
 

8. Møteplan for 2024 
● Tirsdag 27 Februar kl 1900, Avklaring før årsmøte, Teams møte 
● Tirsdag 5  Mars kl 17.00, Årsmøte  
● Torsdag 21 Mars kl 19.00 på Skraperud hytta. For møte før åpning av 

skytebanen. Ole Petter setter opp åpningstider og forslag til vaktlister  
● Tirsdag 4 Juni kl 18.00 Dugnad smeden 
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